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Yttrande angående återrapport på uppdrag 
angående förslag till upplägg för dialogforum 

 

Vi anser att det finns förutsättningar även utan politikens inblandning att förvaltningen 

för en dialog med de privata aktörerna i syfte att utbyte erfarenheter, dela information och 

därmed säkerställa en hög kvalitet i verksamheterna. Vi ser det inte som befogat att skapa 

ytterligare mötesforum som i sig skapar administration och generellt upptar stora resurser 

hos förvaltningen. Det är också en fråga om att värna våra demokratiska processer, där vi 

i det föreslagna förfarandet ser en risk för att vi ger företräde till att lyssna in de privata 

utförarnas synpunkter. Det skulle kunna resultera i en situation där politiken får en 

oproportionerlig stor andel synpunkter utifrån de privata aktörernas intressen, utan att 

motsvarande input kommer oss till del från stadens egna utförare. Förfarandet blir 

otydligt och är ingenting som vi kan skriva under på.  

 

 


